
SA.0012.4.8.2014 

Protokół nr 8/14 

z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji odbytego w dniu 13 listopada 2014 r.  

w sali sesyjnej Urzędu Gminy w Goleszowie przy ul. 1 Maja 5. 

 

 W posiedzeniu, któremu przewodniczył przewodniczący Komisji Leszek Szlauer 
uczestniczyło 7 członków komisji według listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do protokołu 
oraz goście według listy obecności stanowiącej załącznik nr 2. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer o godz. 15.00 otworzył posiedzenie Komisji i po 
powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczą wszyscy członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Opiniowanie projektów uchwał. 
3. Sprawy bieżące.  

Nikt z członków Komisji nie wniósł propozycji zmian. Porządek obrad został przyjęty 
jednogłośnie, tj. 7 głosami „za”. 
 

Ad.1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Protokół  nr 7/14 z posiedzenia Komisji Finansów i Inwestycji, które odbyło się 28 października 
2014 r. był wyłożony do wglądu w biurze rady. Nikt z członków Komisji nie wniósł uwag do 
przedstawionego protokołu. Protokół nr 7/14 został przyjęty jednogłośnie, tj. 7 głosami „za”. 

 

Ad.2. Opiniowanie projektów uchwał. 

Wszystkie projekty uchwał zostały wcześniej dostarczone członkom Komisji. 

Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2014 rok - projekt stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu.  

Z treścią projektu zapoznała zebranych zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska. Uzasadnienie 
podjęcia uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Zastępca skarbnika poinformowała o najważniejszych przeniesieniach w budżecie, zwiększeniu 
wydatków na przedszkola w związku z większą ilością dzieci uczęszczających do przedszkoli 
niepublicznych oraz nowym obowiązkiem zwrotu kosztów za pobyt dzieci z terenu Gminy 
Goleszów w przedszkolach publicznych w innych gminach.  

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do 
projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy na 2014 rok. 

Projekt uchwały został jednogłośnie, tj. 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków oraz ustalenia 
dopłaty do m³ ścieków w sołectwie Cisownica – projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że Wodociągi Ziemi Cieszyńskiej 
Sp. z o.o. wystąpiła z wnioskiem o przedłużenie taryfy na zbiorowe odprowadzanie ścieków na 
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terenie sołectwa Cisownica na kolejny rok i utrzymanie jej na poziomie br. – wniosek stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
W projekcie uchwały proponuje się następujące wysokości stawek dla Cisownicy: 

− za i 1m3 odprowadzanych ścieków - 17,30 zł netto (18,68 zł brutto), 
− dopłata - 9,30 zł netto (10,04 zł brutto). 

 
Po zapoznaniu się z treścią projektu i brakiem głosów w dyskusji, przewodniczący Komisji Leszek 
Szlauer poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały sprawie 
zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków oraz ustalenia dopłaty do m³ ścieków 
w sołectwie Cisownica. 

Projekt uchwały został jednogłośnie, tj. 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków oraz ustalenia 
dopłaty do m³ ścieków w sołectwie Puńców - projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Wniosek o zatwierdzenie taryfy wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Sekretarz Gminy Bogusława Podżorska poinformowała, że cena za 1m3 ścieków wzrośnie o 2,44 zł 
netto  w stosunku do ceny obowiązującej w br., w projekcie uchwały proponuje się następujące 
wysokości stawek dla sołectwa Puńców: 

− za i 1m3 odprowadzanych ścieków - 13,55 zł netto (14,63 zł brutto), 
− dopłata – 5,55 zł netto (5,99 zł brutto). 

 

Po zapoznaniu się z treścią projektu i brakiem głosów w dyskusji, przewodniczący Komisji Leszek 
Szlauer poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie 
zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków oraz ustalenia dopłaty do m³ ścieków 
w sołectwie Puńców. 

Projekt uchwały został jednogłośnie, tj. 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków oraz ustalenia 
dopłaty do m³ ścieków w sołectwie Leszna Górna - projekt uchwały stanowi załącznik nr 9 do 
protokołu. 

Wniosek o zatwierdzenie taryfy wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Szczegółowych informacji na temat kosztów eksploatacyjnych związanych z odprowadzaniem 
i oczyszczaniem ścieków w Lesznej Górnej udzieliła sekretarz gminy Bogusława Podżorska. 

W projekcie uchwały proponuje się następujące wysokości stawek dla Lesznej Górnej: 
− za i 1m3 odprowadzanych ścieków – 52,68 zł netto (56,89 zł brutto), 
− dopłata – 44,68 zł netto (48,25 zł brutto). 

Po zapoznaniu się z treścią projektu i brakiem głosów w dyskusji, przewodniczący Komisji Leszek 
Szlauer poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii do projektu uchwały sprawie 
zatwierdzenia taryfy za zbiorowe odprowadzenie ścieków oraz ustalenia dopłaty do m³ ścieków 
w sołectwie Leszna Górna. 

Projekt uchwały został jednogłośnie, tj. 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowany. 

 

Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu Gminy, 
trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania - projekt uchwały stanowi 
załącznik nr 11 do protokołu. 
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Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że projekt powstał w odpowiedzi na wnioski 
składane przez spółki wodne o dofinansowanie ich działań związanych m.in. z utrzymaniem 
i naprawą urządzeń melioracyjnych oraz oczyszczaniem rowów melioracyjnych. Celem projektu 
jest  ustalenie zasad i doprecyzowanie warunków udzielania dotacji celowej spółkom wodnym. 
Dotacja będzie przekazana spółkom wodnym w miarę możliwości finansowych gminy, w projekcie 
budżetu na 2015 r. zaplanowana jest dotacja w wysokości 10 tyś. zł. 

Radni Leonard Musioł i Paweł Górniak pozytywnie oceniają prace spółki, terminowość oraz jakość 
i profesjonalizm wykonywanych robót. Kazimierz Wisełka zaznaczył, że problemem jest brak 
dokumentacji z wykonywanych prac. 

Następnie przewodniczący Komisji Leszek Szlauer poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej 
opinii do projektu uchwały sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji celowej z budżetu 
Gminy, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji i sposobu jej rozliczania. 

Projekt uchwały został jednogłośnie, tj. 7 głosami „za” pozytywnie zaopiniowany. 

 

Zastępca skarbnika Barbara Korzeniewska w swoim imieniu oraz imieniu Skarbnika Gminy Beaty 
Kubaczki podziękowała członkom Komisji za 4-letnią współpracę i zrozumienie. 

 

Ad. 3. Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Kazimierz Wisełka poinformował, że wpłynęło pismo z Prokuratury 
Rejonowej w Cieszynie o odmowie wszczęcia śledztwa w sprawie radnej Janiny Wantulok. 

Wójt Gminy Krzysztof Glajcar poinformował, że została podpisana umowa na budowę wodociągu 
przy ul. Żniwnej w Goleszowie wraz z ul. Dworską w Bażanowicach, będzie ogłoszony przetarg, 
aby jak najszybciej rozpocząć prace, realizacja projektu do 30.06.2015 r. 

Ponadto omówiony został problem uporządkowania placu zabaw za budynkiem GOK’u, 
zaproponowano ogrodzenie i modernizację tego terenu poprzez wymianę podłoża. 

Przewodniczący Komisji Leszek Szlauer zwrócił też uwagę na teren przy fontannie, zaproponował, 
aby wprowadzić zakaz jazdy dla rowerów i motorowerów oraz aby utworzyć „siedziska” dla 
młodzieży w formie rur. Ponadto poprosił, aby zwrócić się do WZC o wyłączenie ujęcia wody pod 
Grabówką. 

Kazimierz Wisełka zwrócił uwagę na zagrażające bezpieczeństwu zwisające konary i gałęzie przy 
drodze powiatowej w okolicach cmentarza w Godziszowie. 

Na zakończenie przewodniczący Komisji Leszek Szlauer podziękował wszystkim za współpracę 
w ciągu ostatniej kadencji. 

 

 

 

 

 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: podinspektor ds. obsługi Rady Gminy 
Aneta Sikora 


